
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
31.05.2018                            № 14 
 

На засіданні головував міський голова Рябоконь Олексій Петрович. 
 

Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Андрейщук 
Бартошак 
Безбородов    
Бугайов  
Варава  
Гудзь 

Р.А. 
В.А. 
С.А. 
В.М. 
М.В. 
В.В. (починаючи з 10-го  питання)  

Клітко  
Румянцев  
Острянський  

Н.В. 
О.В. 
В.В. 

Снаговський  О.О. 
Чайка Т.Г. 
  
 На початку засідання Безбородов С.А. заявиви, що має конфлікт інтересів  при 
розгляді питання про реконструкцію квартири № 33 в житловому будинку № 14А по 
вул. Проїзна в м.Пирятин, оскільки воно стосується близької йому особи.  
 
Порядок  денний: 
 

1. Про затвердження Положення про фонд охорони навколишнього 
природного середовища Пирятинської міської об’єднаної територіальної 
громади та затвердження Порядку планування та фінансування 
природоохоронних заходів із фонду охорони навколишнього природного 
середовища Пирятинської міської об’єднаної територіальної громад. 

2. Про схвалення  проекту   рішення „Про внесення змін до бюджету  
міської  об’єднаної територіальної громади на 2018 рік“. 

3. Про розгляд  квартального звіту  про виконання бюджету міської 
об’єднаної територіальної громади за І квартал 2018 року. 



4. Про присвоєння адреси приміщенням гаражів у ряді існуючих 
гаражів по вул.Веселкова. 

5. Про нумерацію квартир у житловому будинку № 2 по пров.Пушкіна  
в м.Пирятин. 

6. Про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 9 по пров.Тупий           
у м.Пирятин. 

7. Про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 75 по вул.Січових 
Стрільців у м.Пирятин. 

8. Про нумерацію квартири  у  житловому будинку № 4А та земельної 
ділянки по  вул.Успенська в м.Пирятин. 

9. Про визначення зони відповідальності рятувального поста                     
КП „Каштан“ на о.Масальський. 

10. Про реконструкцію квартири № 33 в житловому будинку № 14А по 
вул. Проїзна в м.Пирятин. 

11. Про реконструкцію комунальної квартири № 2 по вул.Європейська, 
15 в м.Пирятин. 

12. Про видачу громадянам будівельного паспорта забудови земельних 
ділянок у м.Пирятин. 

13. Про надання матеріальної допомоги гр. Тарасенко Н.І. на поховання. 
 
1. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 
проінформувала про затвердження Положення про фонд охорони 
навколишнього природного середовища Пирятинської міської об’єднаної 
територіальної громади та затвердження Порядку планування та фінансування 
природоохоронних заходів із фонду охорони навколишнього природного 
середовища Пирятинської міської об’єднаної територіальної громад. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Бартошак В.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                
Кеди С.Ю.  узяти до відома.  



 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 137 додається). 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 
проінформувала про схвалення  проекту   рішення „Про внесення змін до 
бюджету   міської  об’єднаної територіальної громади на 2018 рік“. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

Бугайов В.М. висловив сумнів щодо виділення 510 тис. грн. на 
встановлення світлофора на перехресті вулиць Абаканська – Європейська.  

Варава М.В. повідомив, що встановлення усіх дорожніх знаків у місті 
обумовлено рішенням комісії з безпеки дорожнього руху. Крім того, на 
засіданні постійної комісії з питань житлово-комунального 
господарства, комунальної власності, транспорту, звʼязку та сфери послуг, яке 
відбулося після резонансної аварії, що сталася з школяркою 11 травня, було 
порушено питання про невиконання рішення комісії з безпеки дорожнього 
руху.  

Проте Бугайов В.М. запропонував виключити з проекту рішення пункт, 
який стосується встановлення світлофору. А питання щодо встановлення 
світлофора окремо винести на засідання виконкому та розглянути його за 
участю комісії з безпеки дорожнього руху і експерта, який прокоментує 
доцільність встановлення світлофора на зазначеному перехресті з позиції 
безпеки дорожнього руху. Острянський В.В. підтримав необхідність 
встановлення світлофору, в т.ч. і на перехресті вулиці Цибаня. Там  же доцільно 
облаштувати „рондо“ -  круговий рух автотранспорту. 

Рябоконь О.П. дав доручення заступнику міського голови з питань 
діяльності виконкому міської ради Вараві М.В. винести це питання на 
повторний розгляд комісії з безпеки дорожнього руху, доопрацювати та 
підготувати відповідний проект рішення на чергове засідання виконкому. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення з 
врахуванням обговрення. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                
Кеди С.Ю.  узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням пропозиції (рішення № 138 додається). 
 
 
 



3. СЛУХАЛИ: 
Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

поінформувала про розгляд  квартального звіту  про виконання бюджету 
міської об’єднаної територіальної громади за І квартал 2018 року (презентація 
додається). 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Острянський В.В., 
Снаговський О.О., Безбородов С.А., Бартошак В.А. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                  
Кеди С.Ю.  узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 139 додається). 
 
4. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
присвоєння адреси приміщенням гаражів у ряді існуючих гаражів по 
вул.Веселкова. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 140 додається). 
 
 



5. СЛУХАЛИ: 
Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-

комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
нумерацію квартир у житловому будинку № 2 по пров.Пушкіна   в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Румянцев О.В., Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 141 додається). 
 
6. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
нумерацію квартир  у  житловому будинку № 9 по пров.Тупий у м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Безбородов С.А., Острянський В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 142 додається). 
 
7. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 



нумерацію квартир  у  житловому будинку № 75 по вул.Січових Стрільців у 
м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Острянський В.В., Бугайов В.М. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 143 додається). 
 
8. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
нумерацію квартири  у  житловому будинку № 4А та земельної ділянки по  
вул.Успенська в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський В.О. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 144 додається). 
 
9. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 



визначення зони відповідальності рятувального поста КП „Каштан“ на 
о.Масальський. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Острянський В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 145 додається). 
 
До засідання приєднався Гудзь В.В. 
 
10. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
реконструкцію квартири № 33 в житловому будинку № 14А по вул.Проїзна в 
м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 1 (Безбородов С.А.).  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 146 додається). 
 
11. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 



 реконструкцію комунальної квартири № 2 по вул.Європейська, 15 в 
м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський О.О. та  
Гудзь В.В. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 147 додається). 
 
12. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
видачу громадянам будівельного паспорта забудови земельних ділянок у 
м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М. та Гудзь В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 148 додається). 
 
13. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста із соціальних питань виконкому  



міської ради, яка проінформувала про надання матеріальної допомоги                       
гр. Тарасенко Н.І. на поховання. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Гудзь В.В. та Клітко Н.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію головного спеціаліста із соціальних питань виконкому  
міської ради Колос А.В. узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 149 додається). 
 

Бугайов В.М. вніс пропозицію включити до порядку денного засідання 
виконкому питання про хід проведення ремонту доріг з прийняттям 
відповідного рішення. 

Варава М.В. проінформував присутніх про готовність  доповісти з цього 
питання, зазначивши, що проект рішення  не готувався. 

Рябоконь О.П. сказав, що, у звʼязку з відстуністю проекту рішення, за 
пропозицією Бугайова В.М. питання включається до порядку денного, але 
наступного засідання виконавчого комітету. Він зобовʼязав Вараву М.В. 
підготувати питання щодо стану проведення ремонту доріг на території 
Пирятинської ОТГ з відповідним проектом рішення. 
 
 
 
Міський голова         О.П.Рябоконь  
 
 
Протокол вела  
начальник загального відділу,  
персоналу та інформаційного забезпечення  
виконкому міської ради                       О.А.Мілюта 


